
Oświadczenie złożone 

przez senatora Marka Rockiego 

na 34. posiedzeniu Senatu 

w dniu 1 lutego 2017 r. 

Oświadczenie skierowane do prezydent m. st. Warszawy Hanny Gronkiewicz-Waltz 

Szanowna Pani Prezydent! 

Zwrócili się do mnie o pomoc mieszkańcy W., prosząc o wyjaśnienie, z jakich powodów podczas rozpa-

trywania w delegaturze Biura Architektury i Planowania Przestrzennego Urzędu m. st. Warszawy dla dzielni-

cy W. m. st. Warszawy wniosku pana M.S. (sygn. akt postępowania: AM-D-XIII/7331-I/3967/07/IR) nie 

brano pod uwagę ustaleń studium i, pomimo sprzeczności zamierzenia inwestycyjnego wnioskodawcy z tymi 

ustaleniami, nie wystąpiono do Zespołu Koordynującego przy Prezydencie m. st. Warszawy z wnioskiem 

o wydanie opinii (co jest powszechną praktyką).  

Proszę nadto o wyjaśnienie, z jakich powodów i w oparciu o jakie kryteria doszło do umiejscowienia pla-

nowanego przebiegu inwestycji na działkach panów S.S. i M.S. przy ul. W. w sposób wymuszający wybu-

rzenie posadowionych na ww. działkach budynków, a w  konsekwencji zwiększenie kosztów realizacji inwe-

stycji poprzez wzrost wartości przyszłych odszkodowań za wywłaszczenie nieruchomości, w sytuacji gdy 

istnieje techniczna możliwość przeprowadzenia inwestycji w sposób nienaruszający zabudowy na działkach 

panów S. 

Z poważaniem 

Marek Rocki 

 


